
Zapytanie z dnia 17 lipca 2024

Kluczbork, 17.07.2024 r

OD: Mateusz Dybka
Radny Mejski w Kluczborku
„Stąd Jesteśmy"

Rada Miejska w Kluczborku
Wpł. dn.Ji,Ot^Vi_
Nr ..„„......_.„......„.„^_^

DO: Pan Jarosław Kielar
Burmistrz Kluczborka

Zapytanie

Szanowny Panie Burmistrzu:

1. na jakim etapie prac znajduje się realizacja inwestycji Gminy Kluczbork na rok 2024 pn. 'Wytyczenie ścieżki
przyrodniczo-edukacyjnęj wraz z niezbędną infrastrukturą towarzyszącą nad Stobrawą na terenie Natura 2000.
Przebieg ścieżki prowadzony jest po istniejącej drodze gruntowo-szutrowej od strony ul. Kilińskiego."

Z poważaniem,
Mateusz Dybka

Autor: Mateusz Dybka
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